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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäles i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare 

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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Minnesanteckningar 2 december 2019, kl 13.00-15.00. 
 

Närvarande  
Erik Hamrin  vice ordförande i kommunstyrelsen 
Bo Kihlström  förtroendevald 
Nina Nilsson  sekreterare  
 
Ordinarie ledamöter  
Per Byström  SPF Seniorerna Sala 
Anita Bertilsson  Möklinta PRO 
Agneta Selling  Stortärna SPF 
Lars Alderfors  Sala PRO 
Kerstin Harring  SKPF 
Roger Borlund  Ranstaortens PRO 
Ann-Marie Smeds  Västerfärnebo PRO 

Ersättare 
Ing-Britt Andreé  SPF Seniorerna Sala 
Majbritt Frank   Sala PRO 
 

1. Föregående protokoll 

Erik Hamrin går igenom föregående protokoll. Inga lösa trådar att följa upp. 

2. Information från organisationerna 

Referensgruppen för Kommunala pensionärsrådet har inkommit med en 
lista på frågor som bifogades kallelsen.  
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1. Problem med vattengympa när badhuset är stängt och Sätra Brunn slutar. 
Erik Hamrin har varit i kontakt med Sätra Brunn för att öppna upp för en 
diskussion.  
Några av grupperna har ordnat så att de får vara på Tärna folkhögskola nu 
till våren, och några grupper har valt att gå över till annan träningsform 
istället.  

2. Presentation av nya socialchefen. 
Ingrid Strandman heter nya socialchefen och hon var på plats för att pre-
sentera sig. Ingrid har en gedigen chefsbakgrund och har arbetat inom såväl 
statlig, kommunal som regional verksamhet. Ingrid betonar vikten av att 
använda våra resurser på bästa sätt. Ingrid informerar om att sparläget är 
fortsatt högt inom vård och omsorg, men Ingrid betonar också vikten av att 
lyfta fram det som är positivt med verksamheten. Sala kommun har bra be-
manning när det gäller till exempel sjuksköterskor. Vi behöver vårda och 
värna om våra yrkesgrupper.  

3. Distriktssköterskemottagningar utanför staden. 
Inget svar har inkommit, återkommer förhoppningsvis med svar på februa-
rimötet. 

4. Fungerar uppsökande verksamhet för 75+? 
En verksamhet som inte finns i Sala idag, men som kanske kan komma att 
införas. Västerås stad har den till exempel. 

5. Äldreombudsman? 
Finns inte heller i Sala kommun, men den nya äldreplanen kan komma att 
behandla den funderingen. 

6. Delar man på äkta makar när den ene måste flytta till omsorgsboende? 
Nej, man delar inte på äldre makar idag, det finns särskilt boende för par. 
Broschyr bifogas. 

7. Kommunens medverkan i Attendos livsstilsboende Bergsmansgatan. 
Erik Hamrin refererade till Helen Lindermanns information på Funktions-
rättsrådet om att Attendo har 72 lägenheter. Boendet påminner i stora de-
lar om boendet på Johannesbergsgatan 2. Sala kommun har inget avtal med 
dem ännu. Det kommer att stå färdigt i februari 2020. Maten kommer att 
tas från en firma, så inget eget tillagningskök utan det kommer att finnas 
möjlighet att kanske koka potatis eller så bara, men inte laga mat från grun-
den utan det kommer utifrån. 
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3. Representanter från region Västmanland informerar om nya sjukhuset 

Jan Simonsson, huvudprojektledare, Erika Gripenfeldt, funktionsplanerare, 
Liselott Sjöqvist, biträdande sjukhusdirektör och Andreas Rahnheim, verk-
samhetschef sjukvård Sala informerade om det nya bygget. 

2003 togs ett politiskt beslut om att koncentrera vården och skapa bättre 
flöden. 2017 började tankarna kring Salas sjukhus ta form på allvar. 

Det kommer att bli 24 vårdplatser och bara enkelrum på de nya vårdavdel-
ningarna. Utbudet som finns idag kommer att finnas kvar, troligen kommer 
även lättakut att erbjudas. 

2022 efter sommaren är det tänkt att det nya sjukhuset ska stå klart. Vad 
som kommer att hända med gamla lasarettet och den gula byggnaden mot 
dammarna är oklart i dagsläget. 

Presentationen bifogas minnesanteckningarna. 

4. Information från kommunstyrelsen 

Erik Hamrin informerade om att det planerade LSS-boendet på Mamre inte 
blir av, det vill säga det blir inget bygge av bostäder överhuvudtaget i kvar-
teret Durum så som intentionen var. Plan- och utvecklingsenheten håller på 
att titta på nya alternativ. 

Erik informerade om ett medborgardialogmöte som har ägt rum i Ransta. 
Det planeras för 180 bostäder och detaljplanen innehåller också utrymme 
för ett trygghetsboende.  
Karta bifogas minnesanteckningarna. 

 
5. Övriga frågor 

Majbritt Frank, Sala PRO, tog upp Kommunfixarna och hur deras utbud ser 
ut idag. Kommunfixarnas utbud diskuterades och bland annat så ingår inte 
fönstertvätt och snöskottning längre då det konkurrerar gentemot privata 
entreprenörer. 

 

6. Nästa möte 

Mötesförslag för 2020 är den 10 februari, 18 maj, 14 september och 30 no-
vember. Mötena hålls måndagar klockan 13.00-15.00 i Gustav Adolfs salen. 
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Förslagsvis att till första mötet bjuda in tjänstepersoner från vård och om-
sorg som kan informera om kommunsjuksköterska och om vad nära vård 
innebär, samt om hemtjänsten i Sala kommun och de olika boendeformerna 
som finns. 

  
 

 

Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 


